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Onderwerp: Beantwoorden raadsvragen ex artikel 40 Reglement van orde/ Wijkonderzoek 

Koninginneweg en omstreken 
 
 
Geachte mevrouw Ripmeester, 
 
U heeft namens de PvdA fractie op 17 april 2011 de volgende vragen gesteld naar aanleiding van 
het Wijkonderzoek Koninginneweg en omstreken.   
Allereerst excuseren wij ons voor de late beantwoording van deze vragen.  
 
 

1. Tijdens sportwedstrijden wordt veel parkeeroverlast ervaren in met name het deel van de wijk 
tussen de Koninginneweg en De Savornin Lohmanstraat. Welke maatregelen kunt u treffen 
om deze overlast tegen te gaan? Op welke termijn?  

 
  2.   Zwerfvuil is ook op die dagen een probleem, daarnaast het omtrappen van volle kliko`s, de  
        hondenpoep in de schaarse groenstroken en het vuil dat naast de ondergrondse containers   
        wordt geplaatst. Welke concrete maatregelen kunt u treffen dat er in dit gebied minder  
        zwerfvuil op straat komt/blijft en minder hondenpoep? Op welke termijn? 
 
 
Oorzaak 
Bewoners ervaren parkeeroverlast op trainingsavonden en wedstrijddagen van de 
korfbalvereniging Sagitta en voetbalvereniging RVVH. De sporters en bezoekers parkeren 
enerzijds uit gemak hun auto in de wijk en anderzijds uit noodzaak omdat op wedstrijddagen het 
parkeerterrein “De Fakkel “ vaak vol is. Hiervan ondervinden de mensen in de wijk last omdat de 
parkeerdruk in deze straten best hoog is. Deze situatie is jaren zo. 
 
Korfbalverenigingen op sportpark Reijerpark 
We zijn druk bezig de fusie van de drie Ridderkerkse korfbalverenigingen (Sagitta, Ten Donck en 
Bolnes) te onderzoeken. Mocht de fusie doorgaan dan is het de intentie dat de fusieclub op 
Sportpark Reijerpark gaat spelen. Tot die tijd zal er op het Sagitta terrein gespeeld worden en zal 
er parkeeroverlast zijn. Deze overlast kan over ongeveer één jaar aanzienlijk minder zijn op 
voorwaarde dat de fusie zijn beslag krijgt en er gespeeld gaat worden op sportpark Reijerpark. 
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Informeren  
Wat we nu kunnen doen is de verenigingen benaderen en hen verzoeken hun leden en bezoekers 
te informeren over het probleem. Zodat de leden en bezoekers hun parkeergedrag kunnen 
aanpassen.  
 
 
Op vraag 2 antwoorden wij u per genoemd onderwerp; in de eerste plaats het probleem van het 
omtrappen van volle kliko`s, ten tweede het vuil dat naast de ondergrondse containers geplaatst 
wordt en als laatste het hondenpoep probleem in de schaarse groenstroken.  
 
Omtrappen kliko`s  
Het omtrappen van volle kliko`s is iets wat niet alleen in deze wijk een ergernis is maar ook in 
andere wijken in Ridderkerk en daarbuiten waar gebruik gemaakt wordt van kliko’s. 
Meestal gaat het om baldadige  jeugd ( al dan niet onder invloed) die meestal in groepsverband al 
fietsend het omtrappen van deze containers aan de openbare weg zien als een blijk van stoerheid  
of het tonen van lef aan de overige leden van de groep. 
Het is vrijwel onmogelijk hier op te handhaven. Het aanbieden van volle kliko`s dient op de 
ophaaldag te gebeuren door deze te plaatsen langs de openbare weg waarlangs dus ieder kan 
lopen of fietsen.  
 
Informeren 
Uw vraag geeft aan dat er een verband kan zijn tussen deze overlast en de sportwedstrijden. 
De overlast van zwerfvuil tijdens de dagen dat er sportwedstrijden plaatsvonden, is niet door onze 
medewerkers waargenomen. 
Naar aanleiding van uw vragen is extra gecontroleerd op zwerfvuil in het gebied dat gelegen is 
tussen de Koninginneweg en de Savornin Lohmanstraat. 
Wij zullen de verenigingen benaderen en hen verzoeken hun leden en bezoekers te informeren 
over het gesignaleerde gedrag. 
 
Vuil naast ondergrondse containers  
Wat betreft het vuil dat naast de ondergrondse containers geplaatst wordt, daar wordt met een 
zachte benadering geprobeerd dit probleem te voorkomen. Deze zachte benadering houdt in dat 
op de locaties waar afval naast de container wordt geplaatst, de geplaatste zak door de 
gemeentelijke BOA onderzocht wordt op een eventueel adres van de veroorzaker. Bij constatering 
van adresgegevens wordt veroorzaker aangesproken op zijn of haar onwenselijk gedrag.  
 
Ontwikkelingen ten aanzien van vuil naast ondergrondse containers 
 
Na goedkeuring door de raad van de nieuwe afvalstoffenverordening 2011 kan de zachte aanpak 
worden omgezet naar een hardere aanpak. Dit houdt in dat bij constatering van overtreding of na 
het achterhalen door de BOA van adres gegevens deze persoon een juridische sanctie kan worden 
opgelegd van € 115, -.  
 
Door de vaststelling van de afvalstoffenverordening en de uitvoeringsbesluiten daarop is het voor 
de boa’s mogelijk hierop strafrechtelijk te handhaven. Voor ons heeft dit de nodige aandacht. 
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Hondenpoepprobleem  
Van het hondenpoepprobleem wordt door de gemeente regelmatig melding gedaan in de 
Combinatie. 
De gemeente maakt melding van overlast veroorzaakt door hondenpoep. De locaties waar overlast 
veroorzaakt door hondenpoep heeft plaatsgevonden worden aan de toezichthouders doorgegeven, 
die vervolgens extra waarnemingen doen op betreffende locaties, ook nemen ze vaak contact op 
met de melder van de overlast. Het handhaven is haast ondoenlijk vanwege het “op heterdaad” 
moeten betrappen van de overtreder. 
 
Ontwikkelingen betreffende het hondenpoepprobleem 
 
Er is op dit moment een raadsinformatiebrief over de stand van zaken hondenbeleid en 
vervolgaanpak die het college voorstaat in voorbereiding.  
Naar verwachting wordt de brief in juni 2011 naar de raad gestuurd.  
 
 
Hoogachtend, 
Het College van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 
de secretaris,                                                  de burgemeester,  
 
 
 
 
Mw. M.H.J.C. Nienhuis-van Doremaele          Mw. A. Attema 
 
 
 


